
Finansudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren
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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 241
Forslag til finanslov for finansåret 2019.

Af finansministeren (Kristian Jensen)

Spørgsmål 53
Vil ministeren redegøre for hvorfor der skæres ned på de midler der på FFL19 afsættes til

statslig skovrejsning? I 2018 blev der afsat 34,3 mio. kr. på udgiftsbevillingen, mens der

på FFL19 afsættes 25,4 mio. kr. i 2019. Vil ministeren endvidere redegøre for hvordan

denne prioritering af midler hænger sammen med opfyldelse af målsætningen om at for-

doble skovarealet og hvordan det hænger sammen med regeringens ønske om at passe

på det danske grundvand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Søren Egge Ras-

mussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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